
samme retning og bruke de uli-
ke representanters kompetanse 
der de gir best resultater. 

Min varierte bakgrunn fra 
gårdsdrift, 4H, arbeidstaker og 
arbeidsgiver i Grue, eksteriør-
bedømming av storfe, til å sitte 
i konsernledelse i et multina-
sjonalt selskap, har gitt meg er-
faring i å få mennesker fra ulike 
kulturer og bakgrunn til å dra i 
samme retning mot felles mål.

Wenche Huser Sund
ordførerkandidat 
 Felleslista i Grue

neS

Utvikling 
av arbeids-
plasser
Hoveddelen av arbeidsplasser i 
Norge er plassert ved små virk-
somheter. En slik sammenset-
ning har vi også i Nes. Dette har 
Senterpartiet forstått og med 
vår politikk ønsker vi å legge 
best mulig til rette for alle disse 
bedriftene.

Ett tiltak er å gjennomgå ram-
meavtalene Nes kommune har 
på leveranse av varer og tjenes-
ter til en årlig verdi av cirka 350 
millioner kroner. Utforming av 
anbud og anbudsstørrelse er da 
viktig. Vi må også se hva ØRU-
samarbeidet gir i en slik sam-
menheng.

Vi må med andre ord tenke 
smart, noe vi vil ha en gjen-
nomgang i samarbeid med Nes 
kommunes administrasjon på. 
Med et slikt fokus kan det som 
ett av mange flere eksempler 
være at vi i løpet av kommende 
fireårsperiode har en lokal 
glassmester som tar hånd om 
utskifting av ruter, skatter til 
Nes, har ansatte bosatt i Nes 
som skatter til Nes, oppdrag 
kjapt gjennomført og ikke bare 
må ta til takke med oppdrag da-
gens leverandør ikke ser seg 
tjent med.

Godt valg!
Tom roterud

Nes Senterpart

TaKK FOr SiST?

Hva er dere 
uenige om?
Sør-Odal bygdeliste skriver i 
sitt innlegg lørdag 5. september 
at de ikke kan samarbeide med 
Høyre fordi de er for forskjelli-
ge.

På hvilke områder er dere 
grunnleggende uenig, hvis vi 
ser bort fra storskole på Skar-
nes? Dette ligner svært på en 
personlig takk for sist hilsen fra 
ordførerkandidaten.

en velger

eldreOmSOrG

Look to 
Eidskog!
Valgkampen har så langt hand-
let mye om hvem som skal bli 
ordfører i Kongsvinger. Store 
politikkområder har vært lite 
omtalt. Framtidas eldreom-
sorg, for eksempel. 

Eidskog har tenkt nytt på en 
måte som vi savner i Kongsvin-
ger. De har bygd omsorgsboli-
ger i mindre bofellesskap. Der 
bor det mennesker som trenger 
mye tjenester fra kommunen. 
De bruker omsorgsteknologi og 
har samlokalisert boligene med 
basen til hjemmesykepleien. 
Dette har redusert behovet for 
sykehjemsplasser i en slik grad 
at de har lagt ned sykehjems-
plasser. 

Hva er vitsen med dette? Det 
er en mer hjemlig boform enn 
sykehjem, med egen leilighet 
og lett tilgang til fellesareal. 
Omsorgsboliger er mye billige-
re å drive, selv med god beman-
ning. På den måten kan man 
hjelpe mange flere enn om man 
satser mest på sykehjemsplas-
ser. 

Hva har vi gjort i Kongsvin-
ger? Vi har relativt mange syke-
hjemsplasser sammenlignet 
med andre kommuner, likevel 
har vi for få: mange venter på 
plass. Vi har bygd om et syke-
hjem til omsorgsboliger (Holt 
HDO), men dette bærer preg av 
at det ikke er bygd spesielt for 
denne bruken. Vi har for få 
korttidsplasser. Dette trenger vi 
for at eldre som bor hjemme 
skal få et opphold på sykehjem-
met når de har behov for det, og 
pårørende få avlastning. Vi må 
også bli bedre på rehabilitering. 
Jeg tror eldre som blir syke 
helst vil bli friskere og sterkere 
og klare seg selv lengst mulig. 
Da må vi hjelpe dem å trene, 
gjerne hjemme, og helst hver 
dag. Vi har også invitert nabo-
kommunene på et spleiselag 
for å lage en felles rehabilite-
ringsavdeling.

Tilpasset undervisning er for
lengst en etablert arbeidsform i
skolen. Det er på tide at vi får en 
tilpasset eldrepolitikk. Eldre 
må også få skreddersydde løs-
ninger som passer for akkurat 
dem. Da trengs det et mye bre-
dere spekter av tjenester enn vi 
har nå. Det som trengs mest er 
sterk satsing på rehabilitering, 
mange flere korttidsplasser og 
tilpassede bokollektiv. Dette er 
Venstres eldre-politikk. 

inger noer
2.-kandidat Kongsvinger V

KOnSeKvenSer

Kultur-
husene
NRK kunne i forrige uke opply-
se at de gigantdyre kulturbygg 
som er reist i noen byer har ført 

til at der sultefores hverdags-
kulturen! Mange spådde tidlig 
at dette ville bli resultatet. Dis-
se kostbare signalbygg har også 
sine store driftskostnader.

Samlet blir de ofte for dyre å 
leie for vanlige kulturaktivite-
ter. I tillegg blir de en tung bør i 
lang tid for kommuneøkono-
mien. Det igjen fører til at det 
går ut over andre viktige områ-
der i kommunene.

andor normann
 

vinnere OG TaPere

Kommune-
reformen 
Hvem er vinneren og taperen, 
Jan Tore Sanner, når kommu-
nereformen er gjennomført? Er 
det slik at fattige kommuner 
blir rikere når de slår seg 
sammen? Eller at kommuner 
som har mye fra før får enda 
mer når nabokommunene 
kommer innenfor kartet?

Hva skjer så egentlig med 
kommunale bygninger som 
kommunen eide før de ble slått 
sammen? Blir de solgt, revet el-
ler stående der og forfalle til 
evig tid lik et gammelt fiske-
vær?

Når kommunereformen mu-
lig blir gjennomført og oppga-
vene blir mer detaljerte og mer 
styrt som vi skulle være fullver-
dig EU-medlem. Og det blir nye 
trender for offentlig styring 
samtidig, vil dette gå utover det 
lokale demokratiet? 

Senterpartiet ser dette som 
en stor trussel for lokaldemo-
kratiet å bli fratatt å ta sine egne 
beslutninger, og i store kom-
muner blir det enda større fare 
for mer korrupsjon.

 Senterpartiet ser også det 
som en stor fare mot folk og 
kommuner når lokaldemokra-
tiet svekkes. Nye reformer er 
tilpasset slik at rikere blir enda 
rikere.

Byråkratiet blir enda større 
og lokalinitiativet svekkes, og 
sentraliseringen styrkes. Det 
blir også større fraflytting og 
velferdsstaten svekkes.

Politikken er å ville ivareta 
gode lokale beslutninger for å 
skape vekst og utvikling i hele 
landet.

NHO som har forslaget om å 
gå fra 428 til 77 kommuner bør 
ikke påberope seg å ta over 
kommunenes rolle og dens
funksjoner.

   roger m. Skulstad
Eidskog Senterpart

lÆre av naBOen: Fungerende leder i utvalg for helse og 
omsorg i Kongsvinger, Inger Noer (V), mener det er noe å lære av 
naboen i sør når det gjelder eldreomsorg.


